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Synpunkter på detaljplan för del av Lavön/Tuvesvik, utökad färjeterminal m.m., Orust 

kommun 

 

I det samråd för denna plan som ägde rum i november 2005 framförde vi synpunkter. 

 

Då den plan som presenteras nu i allt väsentligt överensstämmer med den tidigare, kvarstår 

våra synpunkter. 

Följande kommentarer vill vi göra nu: 

 

1. I samrådsredogörelsen punkt 2.24 föreslås att en kompletterande inventering av 

rödlistade och skyddsvärda arter ska göras. 

Vi anser att det är viktigt att denna inventering kommer till stånd! Se vidare punkt 3 i 

yttrande av Tore Mattsson. 

 

2. Det är bra att vattenomsättningen i Slupekilen förbättras.  

 

3. Vi vidhåller vår ståndpunkt att delar av marken vid inre delen av Slupekilen ej ska tas 

i anspråk för parkeringsplatser. I stället bör marken användas till kreatursbete. 

Området har landskapsmässigt sådana kvaliteer att det med hjälp av betesdjur på några 

års sikt säkert skulle återfå en fin biologisk artrikedom, till glädje inte minst för 

turisterna. 

Ur biologisk synvinkel är utan tvekan välhävdade strandängar av större värde än 

hällmarker! 

 

4. Alternativet med en extern parkering på inte alltför stort avstånd från Tuvesvik 

kombinerat med pendeltrafik anser vi inte tillräckligt utrett. De beräkningar som 

redovisas i planförslaget bygger på att parkeringen anläggs i närheten av Ellös. Om 

den istället anläggs i Tönsängsområdet skulle pendeltrafiken till Tuvesvik förenklas 

avsevärt. 

 

 

För Naturskyddsföreningen på Orust 
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